

*The Honorable**Messrs. Jonathan Sewell, Speaker :*

*Hale,  
Richardson,  
Caldwell,  
Ryland,  
Perceval,  
Perrault,  
Taschereau,  
McKenzie,  
Bowen,  
Bell,*

To meet and adjourn as they please.

Members appointed a sub-Committee to peruse and perfect the Journals of this House.

*The Honorable*

*Messrs. Perceval,  
Taschereau,  
Bell,*

To meet and adjourn as they please.

ORDERED, That the several Writs of Prorogation that have been issued since the last Session, be entered at large on the Journals of this House, in the order of their respective dates, immediately before the Entries of this day.

The Speaker signified to the House, that since the last Session, The Right Honorable the Lord Bishop of Quebec, The Honorable and Reverend J. O. Plessis, Bishop of the Roman Catholic Church of Quebec, The Honorable Messrs. Osgoode and McGillivray, four Members of this House, had departed this life.

The Speaker declared this Assembly continued to Monday next, at two o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

*Les Honorables**Messrs. Jonathan Sewell, Orateur :*

*Hale,  
Richardson,  
Caldwell,  
Ryland,  
Perceval,  
Perrault,  
Taschereau,  
McKenzie,  
Bowen,  
Bell.*

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

Membres sous commis pour examiner et rédiger les Journaux de cette Chambre.

*Les Honorables*

*Messrs. Perceval,  
Taschereau,  
Bell.*

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

ORDONNE', Que les divers Writs de Prorogations sortis depuis la dernière Session, soient entrés tout au long sur les Journaux de cette Chambre, suivant l'ordre de leurs dates respectives, immédiatement avant les entrées de ce jour.

L'Orateur a informé la Chambre que depuis la dernière Session, le Très-Honorable Lord Evêque de Québec, l'Honorable et Révérend J. O. Plessis, Evêque de l'Eglise Catholique Romaine de Québec, et les Honorables Messrs. Osgoode et McGillivray, quatre des Membres de cette Chambre, étoient décédés.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à Lundi prochain à deux heures de l'après-midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

**MONDAY, 23d. JANUARY.****T**HE Members convened, were :*The Honorable the Chief Justice, Speaker ;**The Honorable*

*Messrs. Hale,  
Richardson,  
Ryland,  
Taschereau,  
McKenzie,  
Bowen,  
Bell.*

**PRAYERS.**

The Honorable Mr. Hale, from the Special Committee, charged to draw up an Address to His Excellency the Governor in Chief, to return him the thanks of this House for his Speech from the Throne, reported, "That they have prepared the same," which being read by the Clerk, paragraph by paragraph, was severally agreed to by the House, and is as follows :

**LUNDI, 23e. JANVIER.****L**ES Membres assemblés ont été :*L'Honorable Juge en Chef, Orateur ;**Les Honorables*

*Messrs. Hale,  
Richardson,  
Ryland,  
Taschereau,  
McKenzie,  
Bowen,  
Bell.*

**PRIERES.**

L'Honorable Mr. Hale, du Comité Spécial chargé de préparer une Adresse à Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour lui faire les remerciements de cette Chambre de sa Harangue du Trône, a fait rapport qu'il en avoit préparé une ; laquelle étant lue par le Greffier paragraphe par paragraphe, la Chambre a concouru séparément sur chacun d'eux, et elle est comme suit :